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OPENBARE ZITTING 

De heer voorzitter 

Dames en Heren Collega's, 
De eerste gedeputeerde heeft mij gevraagd hem vooraf het woord te geven voor een algemene 
verklaring. 

TOESPRAAK VAN EERSTE GEDEPUTEERDE ALEXANDER VERCAMER NAMENS DE DEPUTATIE 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Vorig jaar vroeg uw en mijn voorzitter mij een lange slotspeech voor te bereiden omdat hij dacht dat de 
eindstemming niet lang zou duren. Ik heb toen gezegd dat ik er voor alle zekerheid een accordeonspeech 
zou van maken, die kan men wat uittrekken maar ook induwen. Als gedeputeerde moet men nu eenmaal 
op alles voorbereid zijn. 

En gisteren vroeg hij mij een korte speech te maken en ik geloofde hem. 

Prijs evenwel de dag niet voor het avond is, Collega's! 
Ik zou deze slottoespraak kunnen houden onder het thema 'Festina lente' - haast u langzaam. 

Inderdaad, we hebben nog nooit zoveel tussenkomsten gehad rond een budgetbespreking als dit jaar. 
159 tussenkomsten waren er. We hebben daar acht zittingen over gedaan en vandaag een slotzitting. 
Dat is negen in totaal. 
Geduld is een belangrijke deugd, ook voor gedeputeerden, maar geduld is niet alleen een schone deugd, 
geduld overwint ook alles. En we weten ook dat één gek meer kan vragen – ik had eerst de versie van 
zes wijzen, maar ik zal de versie uit Van Dale nemen - dan 100 wijzen kunnen beantwoorden. 
Uiteraard bedoel ik dat ironisch. 

Maar het was een nuttige en interessante oefening in democratie. Ik ga hier de optelling niet maken van 
de tussenkomsten per gedeputeerde, oppositie, meerderheid. Dat is werk voor statistici. 
Ik stel vast dat alle fracties hun best gedaan hebben om het budget 2009 te doorgronden en er meestal 
vanuit een provinciale invalshoek zinvolle dingen over te zeggen of te vragen. 
Soms waanden we ons wel in de Verenigde Naties of in de Europese commissie en af en toe zaten we 
eens in het Vlaamse parlement of in één van de Belgische parlementen of zelfs in de gemeenteraad van 
Gent. Maar eind goed, al goed! De marathon is gelopen, de finish is in zicht. 

Als er dan toch misschien een onderscheid kan of mag gemaakt worden tussen de tussenkomsten 
oppositie en meerderheid: die van de meerderheid waren meestal korter, directer en concreter en hielden 
vooral vragen tot verduidelijking en suggesties naar de toekomst in. Die van de oppositie waren vaak wat 
algemener en uitgebreider en hadden een wat kritischer accent. 
Nu, alleen het omgekeerde zou verwondering gewekt hebben! 

Ik feliciteer namens de deputatie gaarne de voorzitter, de fractieleiders en de collega's uit de raad voor de 
manier waarop het allemaal verlopen is. Iedereen is vanzelfsprekend bezield met dezelfde goede 
bedoelingen en dat is ook de enige reden waarom we er zoveel tijd in steken, namelijk een goed beleid 
ten bate van de vandaag 1 418 073 Oost-Vlamingen. 
En het spreekt vanzelf dat ik mijn collega's uit de deputatie bedank voor de samenwerking en voor de 
manier waarop dit budget tot stand gekomen is. 
En uiteraard bedank ik de administratie, in het bijzonder de provinciegriffier, de medewerkers van de 
Griffie, de financieel beheerder en de financieel adviseur en het managementteam. 
Elk heeft zijn eigen rol bij het uittekenen en het tot stand komen van het budget, de bespreking ervan en 
uiteindelijk ook de uitvoering. 
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Het budget dat voorligt, Mijnheer de Voorzitter, Collega's, is gewikt en gewogen. Ikzelf plaats het graag 
onder de titel 'verantwoordelijk en strategisch'. 
We gaan inderdaad uit van een strikte budgetbeheersing. Dat illustreert zich in een beperkt tekort van het 
eigen dienstjaar ondanks de hoge inflatie en de gestegen energieprijzen. Er zijn constante provinciale 
belastingen. 
De gunstige rekeninguitslag 2007 heeft budgettaire beleidsruimte gecreëerd om de stijgende inflatie op te 
vangen, ook reeds in 2008, en voor 2009 kunnen bijkomende middelen ingezet worden voor nieuwe 
beleidsaccenten, de viering van 40 jaar Puyenbroeck, extra onderhoud van ons patrimonium, consultancy 
in onze informaticasector. 
Het financiële meerjarenplan geeft duidelijk aan dat ook komende jaren de financiële toestand 
kerngezond is. Op basis van de bekende budgetcijfers 2009 blijft Oost-Vlaanderen de op één na beste 
leerling van de provinciale klas inzake belastingdruk per inwoner. En op basis van de laatste gekende 
rekening 2007 is de belastingdruk per inwoner in Oost-Vlaanderen de laagste! 

Ons investeringsprogramma wordt verder gezet op basis van de lijst van 28 prioritaire projecten. Het 
goede beheer van ons provinciaal patrimonium staat voorop en illustreert zich in de reeds voornoemde 
extra investeringen groot onderhoud, maar ook in meer aandacht voor rationeel energiegebruik. We 
werken aan een verbeterde schuldpositie, onder meer door een gedeelte van de investeringen te 
financieren met eigen middelen. 

Men maakte van de gelegenheid gebruik in deze besprekingen om het beleid te evalueren, suggesties te 
doen voor de toekomst, kritiek te leveren, maar ook positieve feedback te geven. 

We hebben vanuit de deputatie gepoogd de kritiek te weerleggen. De deputatie was zelfs soms een 
beetje trots als er positieve dingen gezegd werden, maar we hebben in elk geval ook geluisterd en zullen 
daar waar het pas geeft, lering trekken. 

Bij ons algemeen beleidsprogramma 2007-2012 stelden we in de missie: "Als verkozen streekbestuur 
willen we duidelijke en evenwichtige keuzes maken voor de toekomst van Oost-Vlaanderen. Op basis van 
onze expertise voeren we een beleid dat gericht is op dienstverlening en dat is afgestemd op de lokale en 
regionale behoeften van onze provincie … In alle sectoren waarin we actief zijn, willen we een 
laagdrempelige, resultaatgerichte kwalitatieve dienstverlening realiseren voor onze klanten: burgers, 
openbare besturen, organisaties en bedrijven." 

Natuurlijk is ons budget bescheiden in vergelijking met de Vlaamse en federale overheid. We hebben 
inderdaad slechts een budget voor 2009 van 239 115 032 EUR, maar langs de andere kant is dat toch 
het gemiddelde budget van 20 gemiddelde gemeenten. Bijvoorbeeld voor de gemeente waar ik woon, 
Destelbergen, lagen de gewone uitgaven rond 12 500 000 EUR in 2007. 

En we weten goed dat we een aantal dingen niet echt kunnen sturen. 
We kunnen bijvoorbeeld financieel niet zoveel doen om bedrijven als Volvo in onze regio te ondersteunen 
en te houden. Ten aanzien van het bedrijfsleven treden we inderdaad eerder faciliterend dan financierend 
op. We hebben daarvoor een geëigend instrumentarium: onze 10de directie, POM en EROV. 
Maar we kunnen vooral een goede dienstverlening bieden, voor alle Oost-Vlamingen, maar ook voor het 
bedrijfsleven en een goede overheidsadministratie is van belang bij keuze van vestigingsplaatsen en 
mutatis mutandis ook bij het behoud van vestigingsplaatsen. 
Onze administratie werkt correct en vlot binnen de wettelijke termijnen haar dossiers af, zowel inzake 
exploitatie als bouwdossiers. Daar zijn we fier op. 
Verder kunnen we wel onze goede diensten aanbieden. En over de partijgrenzen heen, samen met de 
lokale overheden, de gouverneur, de Vlaamse en de federale overheid kunnen we nagaan wat kan en 
moet gedaan worden. Ook in concrete dossiers zoals Volvo. 
Ook hier zullen we gaarne faciliterend optreden. 

Mijnheer de Voorzitter, Collega's uit de Raad, de voorbije dagen werd namens de deputatie een beeld 
geschetst van het beleid dat we in 2009 verder wil voeren. Daartoe dienen de middelen die ter stemming 
voorliggen. 
Niet alle opties werden toegejuicht en er werden argumenten aangedragen om alsnog kredieten op een 
andere manier te oriënteren. Elk speelt in het debat zijn rol. 
We leggen nu uiteindelijk een budget voor dat in de gewone begroting 245 851 408 EUR aan uitgaven 
voorziet en 264 281 808 EUR aan inkomsten. 
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Dat is een bonus van bijna 18 500 000 EUR. 
Namens de deputatie herhaal ik dat het voorliggende budget een aantal belangrijke testen kan doorstaan: 
het budget is realistisch, het verzekert het vereiste budgettaire evenwicht en creëert toch voldoende 
ruimte – ondanks de negatieve omgevingsfactoren – om nieuwe initiatieven mogelijk te maken. 

Toen ik mijn voorbereiding afsloot deze middag waren er 10 amendementen binnen van Groen! en toen 
ik tijdens de fractie eventjes naar mijn kabinet ging, waren er nog 16 binnengekomen van het Vlaams 
Belang. 
Als ik die amendementen lees, zijn ze eigenlijk niet onverwacht. Ze zijn allemaal in de loop van de 
besprekingen wel eens aangekondigd. En we hebben allemaal al de gelegenheid namens de deputatie, 
met de zes gedeputeerden, om wat daarin staat te weerleggen. De kritiek is eigenlijk op voorhand al 
ondervangen. Maar ik wil er toch kort dit over zeggen. 

Raadslid Veys, en met hem heel zijn fractie, is er blijkbaar voorstander van om de provincies te laten 
uitdoven in hetzelfde ritme als inderdaad de stijgende inflatie. 
Ik herhaal nog eens – ik heb het al herhaald, maar men moet willen luisteren of kunnen luisteren – dat het 
niet meer dan logisch is dat de inkomsten de inflatie volgen, temeer inderdaad het gros van onze 
uitgaven ook inflatiegerelateerd is. De lonen zijn ook geïndexeerd. En een indexering is eigenlijk zelfs 
geen loonsverhoging. Dat is trouwens het uitgangspunt van de vakbonden in de besprekingen zoals ze 
vandaag lopen in het sociale overleg. Ik denk dat het voor een stuk juist is. Dat vangt alleen de lopende 
kostenstijging op. 
Hetzelfde wat ons belastingsysteem betreft. 

Er zijn nog een paar amendementen van het Vlaams Belang, maar ik ga die hier niet individueel 
behandelen. Die zijn trouwens allemaal al aan bod gekomen en door de collega's ook weerlegt. Er zit een 
klein beetje poujadisme in, maar ik neem dat de oppositie eigenlijk niet kwalijk. Misschien zou ik hetzelfde 
doen, maar misschien zou ik het anders doen. We zijn nu eenmaal niet dezelfden en ik behoor niet tot die 
partij van mijnheer Veys natuurlijk. 

Wat de amendementen globaal genomen van Groen! betreft toch één grote opmerking. 
Het verwondert mij erg dat in een periode dat de communicatie tussen natuur en landbouw – waar ik zelf 
al 20 jaar in investeer – beter wordt dergelijke amendementen ingediend worden. 
Het verwondert mij dat u met de kennis van uw partij - die een kleine partij is, ik weet dat, maar die 
ongetwijfeld toch ook over een eigen kenniscentrum beschikt – niet zouden weten dat ook in de gangbare 
landbouw milieubewust gewerkt wordt, dat daar belangrijke milieu-investeringen gebeuren. Dat 
verwondert mij. 
Het Vlaams Milieuplatform Sierteelt is gegroeid uit het Proefcentrum voor de Sierteelt. Die zijn daar 
gevestigd en die liegen niet tegen de consumenten. Die zeggen niet dat wij in de sierteelt biologisch 
werken. Zij zeggen: "Wij werken zo biologisch mogelijk en wij proberen zoveel mogelijk Vito-producten te 
vermijden. We maken daar eigen lastenboeken voor. We zetten daar natuurlijke predatoren in om plagen 
en ziekten te bestrijden." 
Dat gebeurt vandaag continu. 
En dan vandaag voorstellen om die betoelaging te verminderen om in een ander proefcentrum, waar we 
deelgenoot zijn naast anderen, en waar we altijd onze rol gespeeld hebben – het Interprovinciaal 
Proefcentrum voor de Biologische Teelt – én bij de start én als blijvend participant én door het ter 
beschikking stellen van infrastructuur in Oost-Vlaanderen, wel dat verwondert mij. 
Dit is niet meer geestig, dit is niet meer een klassieke speldenprik. 
Ik denk dat erover nagedacht is om daarrond een sfeer te scheppen en ik betreur dat. 

Ook over het ontnemen van middelen aan plattelandsontwikkeling ben ik ten hoogste verbaasd. 
Het verwondert mij dat een partij zoals de uwe geen aandacht heeft voor kleinschalige projecten in As-4, 
de Leadermethodiek, bottom-up, alles van beneden naar boven laten komen via plaatselijke groepen. 
Is er nu iets beter en iets meer basisdemocratisch dan dat? 
Dat verwondert mij. 
Tenzij u toch niet voldoende zou nagedacht hebben. Misschien kunnen we het er later nog even over 
hebben, Collega. 

Namens de deputatie kan ik hier alleen maar stellen dat het de fractieleider van Groen! en ook van het 
Vlaams Belang niet zal verwonderen als ik vraag om die amendementen te verwerpen. 
Het gaat inderdaad om keuzes. 
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Het budget zelve wordt trouwens niet in vraag gesteld. Het gaat hier om het leggen van andere accenten, 
soms heel eigenaardige. 
Sommige van de opmerkingen snijden meer hout dan anderen. Maar de keuzes die gemaakt zijn door de 
deputatie zijn verantwoorde keuzes en indien er al aanpassingen moeten gebeuren, dan is het inderdaad 
zo dat een beleid niet statisch is, maar dynamisch. En er komen nog meerdere begrotingswijzigingen, 
zelfs in 2008 en in 2009 ook. 

Wat specifiek het amendement Capitole betreft, is het zo dat de subsidie bestemd is voor een investering. 
Maar voor de provincie is het in feite een kost, want het verrijkt ons eigen patrimonium niet. Het laat wel 
veel meer mogelijkheden toe op de culturele scène in de provincie Oost-Vlaanderen, maar het verrijkt ons 
eigen provinciaal patrimonium niet als dusdanig. 
Vandaar dat het terecht gebudgetteerd is op de gewone diensten. 

Verder spreekt u over een armlastige provincie en het gebruiken van de uitgespaarde middelen om het 
verlies te verminderen. 
Ik vind dit eigenlijk kort door de bocht, want u bent nochtans iemand die cijfers kent. 
Het budget sluit met een boni van meer dan 18 000 000 EUR, 34 000 000 EUR inclusief het 
reservefonds. Ook het financiële meerjarenplan sluit tot en met 2012 met een boni van meer dan 
6 000 000 EUR, ondanks de zeer voorzichtige hypotheses, en met behoud van een reservefonds van 
15 800 000 EUR. 
De provincie is niet armlastig. De provincie is budgettair gezond en dat is mede te danken aan een strikte 
beheersing van de uitgaven. 

Ik ga mijn collega's in de deputatie niet in verleiding brengen met deze goede resultaten om te zeggen: 
alle sluizen open, alle remmen los. 
We gaan dit verder strikt in de hand houden, conform de afspraken die vastliggen in het budget 2009 en 
dat hopelijk eenparig zal goedgekeurd worden door deze provincieraad. 

Mijnheer de Voorzitter, Collega's, de deputatie vraagt dan ook met vertrouwen een goedkeuring van het 
budget 2009. 
Tot slot wensen we u nu al een goed jaar, maar we zeggen erbij: "Samen aan een goed jaar werken is 
nog beter." 
Het budget 2009 biedt ons daartoe de mogelijkheden. 
Dank u. 

Applaus 

De heer voorzitter 

Mijnheer Vercamer, 
U was weer kort, volledig en bondig. 
Alleen nog een kleine toevoeging van mijnentwege aan uw mooie Latijnse spreuk. Die is 'Festina lente, 
sed Festina". 
Dit is geen enkele kritiek, maar ik wou het spreekwoord volledig maken. 

PUNT 1 
HEFFING VAN DE ALGEMENE PROVINCIEBELASTING – AANSLAGJAAR 2009 

De heer voorzitter 

Er zijn namens het Vlaams Belang zeven amendementen ingediend op dat artikel. 
Mijnheer Veys, er is natuurlijk geen enkele nood aan een toespraak. U hebt goed gesproken en volledig. 
Houd het nu kort, alstublieft. 
Na uw toelichting laat ik stemmen over elk amendement apart. 
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De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
De amendementen zijn niet gelijkaardig. 
De motivatie van de meeste van onze amendementen hebben wij ook bij de aanvang van de bespreking 
van het budget gesteld. Terwijl de deputatie aan de pers, en hopelijk ook aan de kiezer, het verhaal 
probeert te verkopen dat de belastingen in 2009 niet zullen stijgen, zijn wij van oordeel dat ze wel stijgen. 
Wij baseren ons daarvoor op dit voorstel. Vandaar dat wij deze reeks van zeven amendementen hebben 
ingediend, dit om enerzijds te pleiten voor het behoud van het fiscale regime van 2008 en anderzijds om 
bijkomend een aantal gunstmaatregelen te nemen tegenover het bedrijfsleven in Oost-Vlaanderen. 

Onder meer heb ik bij aanvang van een reeks van negen zittingen duidelijk gesteld dat wij voor 2009 een 
totale fiscale inkomst van 120 000 000 EUR zullen voorzien. Een stijging met 3 500 000 EUR. 
Die 3 500 000 EUR moet natuurlijk van ergens komen. Die komt ook uit de zak van de Oost-Vlaamse 
belastingbetaler. 
Vandaar dat wij hier vragen om een beetje clementie te tonen tegenover die nu al getergde 
Oost-Vlaming, die gisteren waarschijnlijk ook al aanwezig was op de Heizel en dus al genoeg heeft 
ingeleverd. 
Ik denk dat het een bijzonder slecht signaal zou zijn mochten wij, als provincie Oost-Vlaanderen, het 
beetje winst of nog het weinige dat hem rest komen afromen. 

Het zijn natuurlijk kleine symbolische bedragen, maar juist daarom. Ik heb er ook op gewezen: ook wij, 
door het verhogen van de belasting, zorgen mee voor dat domino-effect waarbij de Oost-Vlaming meer 
belasting moet betalen. Dat moet gecompenseerd worden door wellicht meer inkomsten en zal hij ook 
zijn prijzen, onder meer in het bedrijfsleven, moeten verhogen op basis van de belastingstijging van de 
provincie Oost-Vlaanderen. 

U zegt: "Het is toch normaal dat wij onze zaken indexeren." 
Mijn partij is nog steeds voorstander van een gesloten taakstelling. Nog steeds vinden wij dat de 
provincie zich op teveel vlakken profileert, zich nog met teveel zaken moeit. 
Wij houden hier geen pleidooi om personeel te laten afvloeien, maar ik wil er toch op wijzen dat meer dan 
20% van alle uitgaven zuivere overdrachten zijn, dus het geven van subsidies. Meer dan 20%, dus voor 
een totaal bedrag van 51 000 000 EUR. Dus veel meer dan de 3 500 000 EUR die wij er hier vandaag 
nog vlug gaan doorhalen. Vandaar dat wij zeggen: als u dan toch middelen zoekt, wel dat men die zoekt 
bij de overdrachten. 

De gedeputeerde sprak over hoe goed het hier gaat en dat het op het vlak van belastingdruk nog 
allemaal meevalt. 
Oké, in vergelijking met de andere provincies hebben we nog wat achterstand. Gelukkig maar. Maar de 
laatste jaren zijn we die aan een snel tempo aan het goedmaken. Ik heb er op gewezen dat wij na de 
provincie West-Vlaanderen procentueel het meest gestegen zijn. 
Zeker op het vlak van de leningdruk. Wat betreft de lening die boven het hoofd hangt van elke 
Oost-Vlaming, staan wij bovenaan de piramide, torenhoog alleen. 
U maakt graag de vergelijking met de stad Gent, maar als u naar huis ging met uw rapport moest u niet 
zeggen: "Er zijn nog zoveel kindjes achter mij in de klas die nog een slechter rapport hebben." 
U moet zich spiegelen aan de goede dingen en u daaraan optrekken. Dus het moet een ambitie zijn om 
te zeggen: "Wij willen op het vlak van die leninglast de dingen evalueren." 

Mijnheer de Voorzitter, Collega's, ik wil gerust een aantal amendementen globaliseren. Tenzij u zegt dat 
het vlotter is dat ze één voor één worden gestemd … 

De heer voorzitter 

Mijnheer Veys, 
Liever een korte toelichting bij elk amendement dan een algemene, want dan zijn we weer de draad kwijt. 
Bij elk amendement geef ik u het woord, waarna we stemmen. 
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AMENDEMENT 11 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

In artikel 8 wordt §1 vervangen door de tekst: 
" De belasting wordt per woning als volgt vastgesteld: 
 Voor een totale belastbare gebouwde en/of ongebouwde oppervlakte: 
 - van meer dan 10 000 m² tot 12 500 m² 56,90 EUR; 
 - van meer dan 12 500 m² tot 15 000 m² 85,30 EUR; 
 - van meer dan 15 000 m² tot 17 500 m² 113,70 EUR; 
 - van meer dan 17 500 m² tot 20 000 m² 142,10 EUR; 
 - van meer dan 20 000 m² tot 25 000 m² 199 EUR; 
 - van meer dan 25 000 m² tot 30 000 m² 255,80 EUR; 

- van meer dan 30 000 m² 341,10 EUR, vermeerderd met 28,40 EUR per schijf van 5 000 m² boven de 
 30 000 m²." 

De heer Veys 

Het eerste amendement slaat op de personenbelasting en wij pleiten voor het behoud van het tarief waar 
we natuurlijk de vorige keer hebben tegengestemd. Maar liever een slecht tarief dan een nog slechter 
tarief. Dus wij pleiten in amendement 1 voor het behoud van het belastingtarief 2008. 
Dank u. 

De heer Fiers 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Ik wil nu eventjes het woord nemen. Dat is dan voor het hele rijtje van amendementen van het Vlaams 
Belang, maar ook voor wat straks de algemene stemming over dat thema gaat zijn. 

Wij zitten niet op dezelfde golflengte noch van de deputatie en de meerderheid noch van het 
Vlaams Belang. 
Dat zal u niet verbazen. Wij zouden eigenlijk liever een andere soort fiscaliteit zien. Dat hebben we 
eigenlijk al gezegd bij het begin van deze budgetbespreking, maar ook al bij het begin van de legislatuur. 
Bijvoorbeeld een fiscaliteit die meer gevestigd is op het fiscaal sanctioneren van overmatig 
energiegebruik, om maar één ding te zeggen, en liefst niet teveel op inkomen. 
Dus als we hier in dit verhaal zitten, is dat: 
1. niet ons verhaal; 
2. omdat wij in deze economische tijden niet per se pleiten voor een status quo wat de fiscaliteit betreft. 

Op het ogenblik dat men in moeilijke tijden zit, moet men kunnen investeren, moet men ook de fiscaliteit 
navenant kunnen aanpassen. Dus op basis van die twee elementen zitten wij noch op de golflengte van 
de ene noch op de golflengte van de andere. 
Dank u. 

De heer voorzitter 

Dat zal duidelijk blijken uit de stemming. 

Stemming  

De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Het begint al slecht. Mijn eerste amendement wordt verwonderlijk tegengestemd. Maar nu volgt een 
tweede en nieuwe poging. 
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AMENDEMENT 12 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

In artikel 8 wordt §2 vervangen door de tekst: 
" De belasting volgend uit de toepassing van §1 bedraagt maximaal 7 867 EUR." 

De heer Veys 

Ook hier pleiten wij voor het behoud van het tarief van 2008. 
In 2008 was het maximumtarief 7 867 EUR. Met dit voorstel stijgt het naar 8 210 EUR. 
Dat is toch wel een zeer royale stijging. 
Dank u. 

Stemming 

AMENDEMENT 13 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

In artikel 10 wordt §3 vervangen door de tekst: 
" De belastingverhogingen bedragen in toepassing van §1 minimaal 14,20 EUR." 

De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Wij pleiten voor het behoud van het tarief van 2008. 
Natuurlijk zouden we het liefst hebben dat er zo weinig mogelijk belasting moet betaald worden. Het tarief 
van 2008 was 14,20 EUR. Nu zou dat stijgen naar 14,80 EUR. 
Dank u. 

Stemming  

AMENDEMENT 14 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 14 wordt vervangen door de tekst: 
" §1 De belasting wordt per vestiging als volgt vastgesteld: 
    A. voor alle belastingplichtigen (uitgezonderd de agrarische bedrijven) met een totale belastbare 
      gebouwde en/of ongebouwde oppervlakte: 
      a) tot 0,5 ha: 
         0,028 EUR/m² gebouwde oppervlakte; 

0,014 EUR/m² ongebouwde oppervlakte, met een minimum van 107,60 EUR; 
      b) van meer dan 0,5 ha tot 1 ha: 
         0,113 EUR/m² gebouwde oppervlakte; 
         0,057 EUR/m² ongebouwde oppervlakte; 
      c)  van meer dan 1 ha tot 10 ha: 
         0,226 EUR/m² gebouwde oppervlakte; 
         0,113 EUR/m² ongebouwde oppervlakte; 
      d) van meer dan 10 ha: 
         0,339 EUR/m² gebouwde oppervlakte; 
         0,170 EUR/m² ongebouwde oppervlakte. 

   Voor openluchtrecreatieve bedrijven wordt - naast de gewone taxatie voor de gebouwde oppervlakte - 
de ongebouwde oppervlakte belast tegen 0,014 EUR/m², met dien verstande dat steeds de 
minimumbelasting van 107,60 EUR verschuldigd is. Belastingplichtigen die door hun aard en voor de 
uitvoering van hun bedrijvigheid ook effectief teeltgronden en/of serres voor landbouw en/of tuinbouw 
gebruiken, worden - naast de gewone taxatie voor de andere belastbare gebouwde en/of 
ongebouwde oppervlakten - voor bedoeld areaal belast tegen het tarief voor agrarische bedrijven. 
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   B. voor agrarische bedrijven: 
     - forfaitair: 107,60 EUR tot 20 ha landbouwoppervlakte en 5 ha 
       tuinbouwoppervlakte in open lucht en 3 000 m² tuinbouwoppervlakte in serres; 
     - meer dan 20 ha landbouwoppervlakte en/of 5 ha tuinbouwoppervlakte in open lucht en/of 3 000 

m² tuinbouwoppervlakte in serres: 107,60 EUR, vermeerderd met: 
        -   8,48 EUR per bijkomende ha of gedeelte van ha boven de 20 ha landbouwoppervlakte; 
        -  25,42 EUR per bijkomende ha of gedeelte van ha boven de 5 ha tuinbouwoppervlakte in open 

lucht; 
        -  0,051 EUR per bijkomende m² of gedeelte van m² boven de 3 000 m² tuinbouwoppervlakte in 

serres. 

  §2 In afwijking van §1 wordt voor de belastingplichtigen die op 1 januari van het aanslagjaar 60 jaar of 
ouder zijn en een rust- en/of overlevingspensioen ontvangen, de belasting per vestiging 
vastgesteld op 28,40 EUR. 

  §3 De belasting volgend uit de toepassing van §1 bedraagt maximaal 786 702,50 EUR. 

  §4 Een fractie van één m² wordt als een eenheid beschouwd. Voor landbouwoppervlakte en/of 
tuinbouwoppervlakte in open lucht wordt een fractie van één hectare als een eenheid beschouwd." 

De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Ik ga niet in detail gaan en opsommen welke tarieven er juist wijzigen. Maar wat betreft de algemene 
provinciebelasting voor bedrijven pleiten wij voor het behoud van de gehanteerde tarieven in 2008. 
Dank u. 

Stemming  

De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Misschien zal ik het stemgedrag kunnen beïnvloeden als ik wat langer praat. Ik kan het altijd proberen … 

De heer voorzitter 

Ik denk dat niet. 

Gelach 

AMENDEMENT 15 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

In artikel 18 wordt §3 vervangen door de tekst: 
" De belastingverhogingen bedragen in toepassing van §1 minimaal 14,20 EUR." 

De heer Veys 

Ook hier pleiten wij voor het behoud van het tarief van 2008, zijnde 14,20 EUR, want ook hier zou het 
stijgen naar 14,80 EUR. 
Dank u. 

Stemming  
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De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Ik heb ondertussen gezien dat er toch al één lid van de meerderheid naar buiten is gegaan … 

De heer voorzitter 

Dat kan misschien een verschil maken. En als mijnheer Joris eens iets wil zeggen over de bijen of wat, 
kan dat ook nog een verschil maken. Dus ga rustig door. 

AMENDEMENT 16 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 18 wordt aangevuld met een §4: 
" De Algemene Provinciebelasting voor bedrijven is niet verschuldigd door startende bedrijven, van wie 

het ondernemingsnummer voor de onder dit reglement belaste bedrijfsactiviteit op één januari van het 
belastingjaar niet ouder is dan 3 jaar." 

De heer Veys 

… Dit amendement is een beetje anders van teneur. 

Het is niet zozeer een pleidooi voor het behoud. We hebben daar vorig jaar ook al over gediscussieerd. 
Ons standpunt is nog steeds principieel daarin. Een belangrijk argument is ook dat de Open VLD in de 
provincieraad van West-Vlaanderen dat standpunt huldigt. Dus wie zijn wij om aan hun wijsheid te 
twijfelen. 

Het voorstel is dat er een financiële inspanning zou gedaan worden op het fiscale vlak voor startende 
bedrijven. 
Vandaar ons voorstel dat hieraan zou tegemoetkomen. 
Dank u. 

De heer voorzitter 

Wij zijn allen, Mijnheer Veys, ook met u, in volle spanning voor de stemming van de Open VLD. En, 
Mijnheer Joris, als ik sprak over die bijen was dat met luim, want u bent één van de weinigen die ons 
overtuigd heeft hoe belangrijk bijen zijn in de landbouw en in de sierteelt. Dat is één van uw bijdragen die 
beklijven. De andere zijn we allang vergeten natuurlijk. 

Gelach 

Stemming  
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AMENDEMENT 17 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 18 wordt aangevuld met een §5: 
" De Algemene Provinciebelasting voor bedrijven is niet verschuldigd door verlieslatende en door 

langdurige werken verhinderde bedrijven." 

De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Ook hier een pleidooi voor een financieel gunstig regime vanuit de provincie Oost-Vlaanderen tegenover 
bedrijven die in financiële moeilijkheden verkeren. We moeten maar dagelijks de pers, soms zelfs de 
lokale pers, erop naslaan. Die berichten zijn niet positief. 
De provincie kan geen grote masterplannen of allerlei jongerenbanenplannen opstarten, maar zij kan 
symbolisch wel het signaal geven dat bedrijven die in financiële problemen verkeren of verlieslatend zijn 
of hinder ondervinden van langdurige werken op een fiscaal gunstig regime kunnen rekenen. 
Wij vinden ons daarbij gesteund door Unizo en ik vermoed dat de CD&V-fractie in deze ons absoluut zal 
steunen. 
Dank u. 

De heer Franck 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, 
Zeer kort in verband met verlieslatende bedrijven. 

Het is niet omdat een bedrijf bij de fiscus zegt dat ze verlieslatend zijn dat ze verlieslatend zijn. Dus als u 
zich op iets wil baseren, dan liefst niet op de cijfers van de fiscus. 
Dank u. 

Stemming 

PUNT 2 
HEFFING VAN DE PROVINCIALE OPCENTIEMEN OP DE ONROERENDE VOORHEFFING – AANSLAGJAAR 2009 

Stemming 

PUNT 3 
ICT EN E-GOVERNEMENT – PROVINCIEBEDRIJF EGOV: GOEDKEURING VAN HET BUDGET 2009 MET DE 
PROJECTFICHES, HET INVESTERINGSPLAN EN HET FINANCIEEL MEERJARENPLAN 

Stemming 

PUNT 4 
BUDGET 2009: BELEIDSNOTA EN FINANCIËLE NOTA 

De heer voorzitter 

Dat brengt ons bij punt 4 van het budget 2009. Er zijn hierop een aantal amendementen van Groen! 
ingediend. Ik geef hen meteen het woord om het eerste amendement toe te lichten en daarop volgt dan 
de stemming. We gaan dus hetzelfde systeem toepassen als daarnet. Mijnheer Fiers, u heeft het woord. 
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De heer Fiers 

Mijnheer de Voorzitter, ik zag ook dat collega fractieleider Veys naar u zwaaide. Het was misschien iets 
algemeen of procedurieel, want ik zou meteen iets inhoudelijks willen vertellen. 

De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, ik heb een aantal vragen over het Rekenhof. Wanneer zouden die aan bod 
kunnen komen, want ik zou de discussie over het Rekenhof buiten de amendementen willen houden.  

De heer voorzitter 

Mijnheer Veys u krijgt straks het woord, voor de algemene stemming. We hebben nu nog een aantal 
amendementen, als die afgelopen zijn dan krijgt u heel kort het woord.  
Wilt u nu nog iets zeggen over het Rekenhof? Heel kort dan, maar geen algemene bespreking, hé. Voor 
de algemene stemming mag u een korte verklaring over het Rekenhof geven. 

De heer Veys 

Er werd nog niet echt ingegaan op het advies van het Rekenhof. Het advies is ons op 4 november 
toegestuurd. Op 6 november is het in deputatie geweest. Over de inhoud zijn wij pas veel later in kennis 
gesteld. Het lijkt mij dan ook logisch dat ik hier een paar vragen wil stellen.  

De heer voorzitter 

Mijnheer Veys, kan dat niet op 17 december? Dat is een nieuw punt. Dien dat in op 17 december. 
We gaan door en na de amendementen krijgt u een punt. Hou de klok een beetje in het oog, maar we zijn 
nog niet opgejaagd. 

De heer Fiers 

Ik ga eerst even de rode draad schetsen doorheen onze amendementen. Ik grijp eventjes terug naar wat 
de eerste gedeputeerde vandaag in zijn openingstoespraak citeerde, en u, Mijnheer de Voorzitter, 
citeerde het ook, namelijk: 'festina lente: haast u langzaam'. Dat is inderdaad ook het gevoel dat wij 
hebben bij deze begroting. 'Festina', maar vooral 'lente'.  
U weet dat wij voor een aantal investeringen en voor een aantal keuzes erg vragende partij zijn, maar we 
maken ons daar niet zoveel illusies over. Alhoewel mensen veranderen soms zeer snel van gedacht en 
misschien lukt dat bij ons nu ook eventjes.  

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's, ik vergelijk de deputatie en de provincieraad eigenlijk graag 
met een olietanker. Een olietanker is een zeer log schip dat een bepaalde koers vaart. Vooraleer je daar 
een koerswijziging krijgt van een paar milimeters in deze of gene richting, moet je lang duwen en hopen. 
Duwen als een muis tegen een olifant, maar olifanten hebben schrik van muizen, dat weet u. Dat 
beschouwen wij als onze taak, met als hopelijk gevolg dat er daar in de toekomst iets mee gebeurt.  
Het zou ook niet de eerste keer zijn dat initiatieven die wij hier suggereren later via een achterpoortje 
opgevist worden door de meerderheid. En wie zijn wij dan om daar tegen te zijn. We hopen steeds dat dit 
gebeurt.  

Ik wil ook nog even kort reageren op de kwetsende verklaring van de eerste gedeputeerde, namelijk dat 
wij een sfeer zouden willen scheppen tussen Landbouw en Milieu. Dat is allerminst onze intentie.  
Het gaat over keuzes maken tussen Landbouw en Leefmilieu en de keuzes die gemaakt worden gaan nu 
eenmaal meer in de richting van Landbouw. Als het budget voldoende is dan mogen ze wat ons betreft in 
de twee richtingen gaan. Verhoog eventueel de budgetten zowel voor Landbouw als voor Leefmilieu en 
dan blijven we even goede vrienden. Niet ik en u, Mijnheer de Eerste Gedeputeerde, maar Landbouw en 
Milieu voor alle duidelijkheid. 
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Waarom kunnen de reserves die daarnet vermeld zijn, niet aangesproken worden om initiatieven die wij 
bij wijze van amendement willen benaarstigen, een duwtje in de rug te geven. U zal dat in uw wijsheid 
straks zelf wel willen uitmaken.  

De collega's die de amendementen hebben voorbereid, zullen ze zelf kort toelichten. Ik geef het woord 
als ik uw prerogatief eventjes mag overnemen … 

De heer voorzitter 

Neen, ik geef het woord. 
Mijnheer Franck, u krijgt het woord. 
Mevrouw Lafkioui? Ik dacht dat u het was mijnheer Franck omdat u zo begon te schudden. Ik dacht: "Hij 
schudt zich op". 
Mevrouw, u heeft het woord. 

AMENDEMENT 1 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

- Artikel 764 07/613 00 "Golf Puyenbroeck - algemene werkingskosten" 
 Het totaalbedrag 260 485 EUR verminderen met 50 000 EUR (saldo van: 210 485 EUR). Dit bedrag 

verschuiven naar het nieuw artikel hieronder. 
- Artikel 764 02/613 07 "Sport - Algemene werkingskosten" 
 Het project Liever Actiever annuleren op dit artikel en in een nieuw artikel zetten namelijk artikel 

764 02/613 08 en dit voor een bedrag van 50 000 EUR. Bij dit artikel de 50 000 EUR van het artikel 
hierboven aan toevoegen en dit voor een nieuw project ‘Liever Actiever Junior’ in totaal 100 000 EUR 
inschrijven op dit nieuw artikel. 

Mevrouw Lafkioui 

Heel kort, want dit sluit heel duidelijk aan bij mijn tussenkomst die ik gisteren of eergisteren gedaan heb 
inzake Sport. Wij vinden nog steeds dat er te veel geld gaat naar de golf en te weinig naar andere nieuwe 
projecten. Vandaar ons amendement om een verschuiving te doen van ongeveer 50 000 EUR van de 
algemene werkingskosten van de golf naar een nieuw project 'Liever Actiever', met artikelnummer 
76402/613 07. Een nieuw artikel omdat ik het project 'Liever Actiever' graag zou opsplitsen in 'Liever 
Actiever Junior'. Ik heb gisteren reeds gepleit dat de aandacht naar jongeren, sport en beweging heel 
belangrijk is. Als je het in een nieuw artikel plaatst, dan is het ook meer controleerbaar en zie je beter of 
de middelen wel degelijk aan deze doelstellingen besteed worden.  
Dank u. 

De heer Veys 

Een algemene opmerking. Bij diverse amendementen van Groen! worden telkens twee zaken gevraagd. 
Bij sommige gaan we wel akkoord met de verlaging van het een, maar gaan we niet akkoord waarvoor 
het dan elders besteed zou worden of omgekeerd. Daarom gaan wij bij een aantal amendementen de 
gesplitste stemming vragen.  
Bij amendement 1 gaan wij nu wel akkoord met beide bewegingen. Ik herinner jullie aan een aantal 
uitspraken van de voormalige gedeputeerde die als ambitie had om de golf break-even te laten draaien. 
Deze beweging komt daar toch voor een stuk aan tegemoet, zeker als we kijken naar wat we hebben aan 
inkomsten. Anderzijds kunnen wij ons evenzeer vinden in het pleidooi 'Liever Actiever Junior' en 'Liever 
Actiever'. Vandaar dat wij het volledige amendement, ook al bestaat het uit twee delen, gaan 
goedkeuren. 
Dank u.  

Stemming  
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AMENDEMENT 2 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

- Artikel 529 01/640 02 "Internationalisering algemeen - subsidie aan de universiteit Gent i.v.m. een 
gemeenschappelijk vertegenwoordigingskantoor in Beijing China": 33 500 EUR schrappen. 

- Artikel 529 01/640 03 "Internationalisering algemeen - subsidie aan het Belgisch consulaat in HCMC 
i.v.m. de exploitatie van een Vlaams dienstencentrum in Vietnam": 25 000 EUR schrappen. 

- Artikel 529 01/613 00 "Internationalisering algemeen - algemene werkingskosten": 78 554 EUR 
schrappen. 

 Het totaal bedrag 137 054 EUR dat vrijkomt, toevoegen aan het artikel 833 00/640 03 
"Gehandicaptenzorg - subsidies aan beschutte werkplaatsen voor tewerkstelling van mensen met een 
handicap" wordt dan 422 217 EUR in totaal. 

Mevrouw Lafkioui 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's,  
Aansluitend op mijn tussenkomst in verband met het beleidsdomein Welzijn wil ik benadrukken dat de 
budgetten voor de beschutte werkplaats drastisch verminderd worden en dat de sector daarmee in de 
kou gezet wordt. Ik begrijp het standpunt van de gedeputeerde dat er een informeel akkoord is met het 
kabinet van de minister om zich een stuk weg te houden uit die sociale economie, maar ik heb 
onvoldoende garanties gekregen dat dit opgenomen zou worden binnen het beleidsdomein van 
gedeputeerde De Buck enerzijds of dat de Vlaamse overheid nu voor een stuk zal tussenkomen.  
Ik wil die sector echt niet in de kou zetten, vandaar dat ik budgetten gehaald heb uit zaken die volgens mij 
nu minder prioritair zijn. Ik denk dan vooral aan internationalisering in de nieuwe projecten in China. Ik 
zou liever hebben dat dat geld, 137 054 EUR,  besteed wordt aan die beschutte werkplaatsen, dus aan 
die kansengroepen. 
Dank u. 

De heer Joris 

Het zal u niet verbazen dat wij zowel het weghalen van het internationale, als het geven aan 
gehandicaptenzorg in aanverwante sectoren, dat wij dat beiden van harte gaan steunen.  

Stemming  

AMENDEMENT 3 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Verhoging van het budget m.b.t. Ontwikkelingssamenwerking: personeel: 
- Artikel 161 01/620 00 "Noord-Zuidsamenwerking – bezoldigingen": voor twee voltijdse personeelsleden 

+ 110 000 EUR. 
- Artikel 161 01/621 00 "Noord-Zuidsamenwerking - sociale vergoedingen" + 16 000 EUR. 
- Artikel 161 01/623 00 "Noord-Zuidsamenwerking - patronale bijdragen" + 30 000 EUR. 
- Artikel 161 01/626 00 "Noord-Zuidsamenwerking - pensioenen en renten" + 4 000 EUR. 
Vermindering van het budget m.b.t. Buitenlandse betrekkingen: personeel 
- Artikel 150 00/620 00 "Buitenlandse betrekkingen – bezoldigingen" 454 000 EUR i.p.v. 564 000 EUR. 
- Artikel 150 00/621 00 "Buitenlandse betrekkingen - sociale vergoedingen" - 16 000 EUR. 
- Artikel 150 00/623 00 "Buitenlandse betrekkingen - patronale bijdragen" - 30 000 EUR. 
- Artikel 150 00/626 00 "Buitenlandse betrekkingen - Pensioenen en renten" - 4 000 EUR. 

De heer Janssens 

Tijdens de bespreking met de betrokken gedeputeerde hebben we gehoord dat de steun aan kleinere 
gemeenten in 2009 zou aangepakt worden. Dat vereist ook inzet van het personeel.  
Er zal ook meer gewerkt worden met gespreide projecten. Om deze projecten te kunnen opvolgen is er 
ook personeel nodig.  
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Daarom ons amendement om twee voltijdse personeelsleden bij te vragen voor 
'ontwikkelingssamenwerking'. Dit budget kan gehaald worden bij 'buitenlandse betrekkingen' waar een 
heel groot budget op staat. Men kan dit verminderen van 564 000 EUR naar 454 000 EUR.  
Dank u. 

De heer Veys 

Wij zouden voor dit amendement de gesplitste stemming willen vragen omdat wij niet akkoord gaan met 
het verhogen van de middelen op vlak van personeel voor Ontwikkelingssamenwerking. Ik verwijs 
daarvoor onder meer naar de tussenkomst die wij gehouden hebben bij de budgetbespreking, ook de 
klemtonen die verlegd worden. Anderzijds gaan wij wel akkoord dat er middelen zouden verminderd 
worden op het vlak van personeel bij Buitenlandse betrekkingen. Wij wensen bij dit amendement twee 
stemmingen, waarbij wij bij de eerste stemming zullen tegenstemmen en de tweede zullen goedkeuren. 

De heer voorzitter 

We gaan stemmen. De gesplitste stemming is gevraagd. Hij mag dat vragen volgens het reglement. We 
gaan stemmen over dit eerste stuk, namelijk de verhoging van het budget met betrekking tot 
'Onwikkelingssamenwerking personeel'. Iedereen weet waarover het gaat. De deputatie vraagt om tegen 
te stemmen en de minderheid vraagt om voor te stemmen. Iedereen in eer en geweten. 

Stemming  

De heer voorzitter 

Het is verworpen.  
De tweede gesplitste stemming. Vermindering van het budget van 'Buitenlandse betrekkingen personeel'. 

Stemming  

AMENDEMENT 4 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Verhoging van het budget m.b.t. de subsidie Interprovinciaal Proefcentrum voor de Biologische Teelt: 
- Artikel 622 03/640 04 "Subsidie aan Interprovinciaal Proefcentrum voor de Biologische Teelt (PCBT)": 

50 000 EUR i.p.v. 40 000 EUR. 
Vermindering subsidies: 
- Artikel 622 03/640 01 "Subsidie aan het Proefcentrum voor de Sierteelt": 540 750 EUR i.p.v. 

545 750 EUR. 
- Artikel 622 03/640 02 "Subsidie aan het Provinciaal Proefcentrum voor de Groenteteelt Oost-

Vlaanderen": 395 150 EUR i.p.v. 400 150 EUR. 

De heer Janssens 

Wij waren vorig jaar niet gelukkig met de vermindering van een subsidie aan het 'Interprovinciaal 
Proefcentrum voor de Biologische Teelt'. Dit jaar krijgen andere proefcentra een verhoging. Wij zouden 
graag die verhoging goedmaken en terugbrengen op 50 000 EUR. Voor het tweede deel van de 
vermindering gaan wij akkoord. De verhoging van het amendement kan uit de reserve gehaald worden, 
dus uit de overschot van het budget. 
Dank u. 

Stemming  
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AMENDEMENT 5 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Verhoging van het budget m.b.t. De Kaaihoeve: personeel 
- Artikel 879 02/620 00 "De Kaaihoeve – bezoldigingen": voor twee voltijdse personeelsleden 

+ 110 000 EUR. 
- Artikel 879 02/621 00 "De Kaaihoeve - sociale vergoedingen": + 16 000 EUR. 
- Artikel 879 02/623 00 "De Kaaihoeve - patronale bijdragen op bezoldigingen": + 30 000 EUR. 
- Artikel 879 02/626 00 "De Kaaihoeve - pensioenen en renten": + 4 000 EUR. 

Vermindering van het budget m.b.t. het personeel landbouw en plattelandsbeleid: * 
- Artikel 620 00/620 00 "Land- en tuinbouw – bezoldigingen": - 110 000 EUR. 
- Artikel 620 00/621 00 "Land- en tuinbouw - sociale vergoedingen": - 16 000 EUR. 
- Artikel 620 00/623 00 "Land- en tuinbouw - patronale bijdragen op bezoldigingen": - 30 000 EUR. 
- Artikel 620 00/626 00 "Land- en tuinbouw - pensioenen en renten": - 4 000 EUR. 

De heer Janssens 

Zoals uit de discussie gebleken is, heeft De Kaaihoeve inderdaad behoefte aan meer personeel om deze 
efficiënt en effectief te kunnen laten werken. We vragen daarom twee voltijdse personeelsleden bij.  

* Het tweede deel van het voorstel, namelijk de vermindering, zouden wij willen schrappen aangezien het 
algemeen budget een saldo overlaat. Uit het bezoek van de 4de commisie aan De Kaaihoeve is 
gebleken dat er een tekort is aan personeel om daar efficiënt te kunnen werken en om ook tijdens het 
weekend aan dienstverlening te kunnen doen. 

Dank u. 

De heer Veys 

Wij vragen opnieuw de gesplitste stemming. Wij gaan akkoord om bijkomende inspanningen te leveren 
op het vlak van personeel voor De Kaaihoeve. Ik ben blij dat Groen! zich eindelijk mengt in het debat, 
nadat wij dit hier reeds in de raad met een interpellatie hadden aangekaart. Wij gaan dit dus goedkeuren. 
Wij gaan wel tegen de vermindering voor personeel stemmen. Vormelijk hadden er in plaats van plusjes, 
minnetjes moeten staan. Wij vinden dat het personeelsengagement in De Kaaihoeve niet ten koste moet 
gaan van het personeelsbeleid op vlak van Landbouw en Platteland, want dit is ook bijzonder waardevol. 

De heer Fiers 

Een korte formele opmerking. Er hoeft geen gesplitste stemming te komen, want het tweede deel is 
ingetrokken. Het enige wat wij nog voorleggen is de verhoging van het budget. 

De heer voorzitter 

Heel juist, Mijnheer Fiers, maar hij vraagt de stemming over de pluskes die minnekes moesten zijn. 

Stemming  

AMENDEMENT 6 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Verhoging van het budget m.b.t. De Kaaihoeve: subsidies herstel niveau 2008 
- Artikel 879 02/640 01 "De Kaaihoeve - subsidiëring netwerkontwikkeling natuur- en milieueducatieve 

projecten van derden in uitvoering van het provinciaal milieubeleidsplan": + 20 000 EUR. 
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Vermindering subsidies * 
- Artikel 622 03/640 01 "Subsidie aan het Proefcentrum voor de Sierteelt": 535 750 EUR i.p.v. 

545 750 EUR. 
- Artikel 622 03/640 02 "Subsidie aan het Provinciaal Proefcentrum voor de Groenteteelt Oost-

Vlaanderen" 390 150 EUR i.p.v. 400 150 EUR. 

De heer Janssens 

Men vraagt aan De Kaaihoeve om de netwerkontwikkeling en het project Snoek te hernemen, maar men 
vermindert het budget van 150 000 EUR naar 130 000 EUR. Door De Kaaihoeve werd een budget van 
220 000 EUR gevraagd. Vragen staat inderdaad vrij, maar niet iedereen krijgt blijkbaar evenveel. 
Landbouw kan zonder enig probleem zijn subsidies verhogen, maar voor Milieu is de deputatie niet 
bereid enige verhoging toe te staan. Sorry, Gedeputeerde, maar dat is de juiste gang van zaken. 

De heer voorzitter 

Mijnheer Janssens, het debat verloopt via mij. 

De heer Veys 

Wij gaan hier de gesplitste stemming vragen. Conform ons stemgedrag en onze interpellaties in het 
verleden, pleiten we natuurlijk voor meer werkingsmiddelen voor De Kaaihoeve. Alleen vind ik het een 
beetje spijtig dat die middelen gezocht worden binnen de sector Landbouw. Wanneer wij kijken binnen 
het totaal pakket van uitgaven die gedaan worden op vlak van landbouw is dat zeer minimaal. Daarom 
vragen wij twee stemmingen waarbij wij het eerste voorstel zullen goedkeuren en het tweede in verband 
met de vermindering van subsidies aan de Proefcentra voor Sierteelt en Groenteteelt zullen 
tegenstemmen. 

De heer voorzitter 

Het is zeer logisch dat u twee stemmingen vraagt als je met het een niet akkoord gaat en met het ander 
wel. Dan moet je dat inderdaad vragen. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Mijnheer de Voorzitter, normaal zou ik hier niet tussenkomen, maar als men feiten weergeeft moeten ze 
juist zijn. U kunt dat onmiddellijk vinden in ons budget. Bij de sector Milieu is in de gewone dienst 
8 856 164 EUR ingeschreven. Op de buitengewone uitgaven 1 390 000 EUR en voor Landbouw 
4 400 000 EUR gewone dienst, 255 000 buitengewone uitgaven. Dus we moeten alle verhoudingen in 
acht nemen. 

De heer Janssens 

Dan moet er wel bij vermeld worden dat het Provinciaal Centrum voor Milieuonderzoek ook onder Milieu 
valt en dat dat natuurlijk de grootste pot pakt, maar dat heeft niets te maken met de werking op het 
terrein. Sorry. 

De heer Fiers 

* Een gewone formele opmerking naar analogie met de andere amendementen die hier net voorgegaan 
zijn. Het tweede deel zouden wij willen intrekken. Dus alleen maar de stemming over de verhoging, zo 
hoeft er ook geen gesplitste stemming te komen.  
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Stemming  

De heer voorzitter 

Er is een onthouding van mevrouw Pede. Mevrouw Pede stemt tegen? Ze heeft zich vergist. Als de 
stemming gesloten is kunt ge niet meer veranderen, maar nu zal het schriftelijk veranderd worden. U 
stemt dus tegen mevrouw. 

AMENDEMENT 7 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Verhoging van het budget m.b.t. het provinciaal milieu- en natuurbeleidsplan subsidies herstel niveau 
2008: 
Artikel 879 06/640 12 "Provinciaal milieu- en natuurbeleidsplan - projectsubsidies inzake 
soortenbescherming": + 30 000 EUR. 

Vermindering subsidies: * 
Artikel 622 03/640 02 "Subsidie aan het Provinciaal Proefcentrum voor de Groenteteelt Oost-
Vlaanderen": 370 150 EUR i.p.v. 400 150 EUR. 

De heer Janssens 

Zoals bij het vorige amendement kunnen we het budget met betrekking tot het "Provinciaal milieu- en 
natuurbeleidsplan" herstellen op het niveau 2008. Ik vraag nog niet het niveau 2007. We willen wel graag 
een verhoging van 30 000 EUR. Het gaat uit van dezelfde filosofie dat we voor het budget Milieu alle 
mogelijke subsidies minstens willen handhaven en niet kortwieken.  

* Ook hier geldt dezelfde opmerking namelijk het schrappen van vermindering subsidies. 

Stemming 

AMENDEMENT 8 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Aanpassing van het budget m.b.t. een nieuw in te voeren subsidiereglement betreffende de subsidiëring 
van energievriendelijke investeringen door gezinnen met een beperkt inkomen: Inschrijven van een 
krediet van 100 000 EUR. 

De heer Fiers 

In het verlengde van wat we in de debatten reeds verteld hebben, zou ik willen pleiten voor het invoeren 
van een nieuw krediet. Dat moet toelaten om premies te verstrekken aan gezinnen met een beperkt 
inkomen, op het ogenblik dat zij zich wagen aan energievriendelijke investeringen. De modaliteiten over 
hoe dat precies in zijn werk moet gaan, kunnen nog besproken worden. Voor het algemene principe 
zouden we toch al een krediet willen voor voorzien.  

Stemming 
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AMENDEMENT 9 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Aanpassing van het budget m.b.t. nieuw in te voeren leerstoel duurzaam ondernemen ‘André Denys’: 
Inschrijven van een krediet van 100 000 EUR 

De heer Fiers 

Het is bijzonder jammer dat de heer gouverneur er niet bij was voor dit bijzonder memorabel moment. 
Een stemming over hemzelf, althans over een leerstoel die zijn naam zou kunnen dragen. Ook dit is een 
idee dat we gelanceerd hebben bij de inleidende besprekingen. Hier willen we dat al wat concreter 
maken. Het zou moeten toelaten dat een wetenschapper met enige naam en faam die leerstoel zou 
kunnen gaan bekleden. Dat zou een nieuw in te schrijven krediet zijn in de begroting.  

Stemming 

AMENDEMENT 10 INGEDIEND DOOR DE GROEN!-FRACTIE 

Aanpassing van het budget: 
Artikel 772 02/640 23 "Muziek - subsidie aan Capitole Gent": wordt beperkt tot 80 000 EUR. 

De heer Franck 

De bedoeling van dit amendement is om het volledig bedrag, dat nu gespreid wordt over vier jaar, te 
spreiden over tien jaar.  
Als de Capitole en de nv Capitole daarvoor geleend hebben, wat vermoedelijk wel het geval is, dan zullen 
zij waarschijnlijk een lening voor minstens tien jaar afgesloten hebben. Het is dan ook logisch dat wij de 
subsidiëring die daarvoor bestemd is, spreiden over tien jaar.  
Bijkomend is er uiteraard het financieel voordeel voor de provincie.  
Waarom is de provincie armlastig? Ik verwijs naar de toespraken van de gedeputeerden in 2007 en 2008, 
waarbij eigenlijk overal lineair gespaard werd, ook in Cultuur. Ik geef hier een cadeau van 130 000 EUR 
aan de deputatie. Belangrijk is ook dat zolang wij subsidiëren, wij ook kunnen eisen dat de provincie 
zichtbaar is. Als wij nu geld geven, maar binnen vier jaar draaien wij de geldkraan dicht dan kunnen zij 
het grote logo dat op de Capitole gaat verschijnen verwijderen. Belangrijk is ook dat er binnen die sector 
enorm veel overgenomen wordt. Er zitten steeds buitenlandse kapers op de kust. Als men hier een heel 
mooi uitgerust musical theater heeft, zou het wel eens kunnen gebeuren dat er een of ander 
Amerikaanse firma de nv Capitole overneemt. Als dat gebeurt dan kunnen wij binnen twee of drie jaar 
ook zeggen wij stoppen met de subsidiëring. Dat is een zeer logische en zeker geen demagogisch nog 
poujadistisch voorstel.  

De heer Veys 

Wij gaan het voorstel van Groen! niet goedkeuren, alhoewel er een aantal elementen zijn die ons 
misschien zouden kunnen overtuigen. Ik denk toch dat het belangrijk is dat de provincie zich engageert 
zeker binnen Gent tegenover een aantal culturele instellingen. Ik weet dat de Capitole de meest 
commerciële en de minst culturele instelling is, waarin de overheid participeert of verworven zit in die 
structuur, maar het zou toch spijtig zijn mocht de provincie daar haar rol niet in spelen. Door haar 
participatie en door haar steun kunnen zij wellicht ook een overeenkomst afsluiten met de Capitole en zo 
een aantal zaken afdwingen die toch wel ten goede komen aan de Oost-Vlaming. En wie weet dat daar 
het commerciële een mindere rol zal spelen. 
Dank u. 

Stemming  
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De heer voorzitter 

Daarmee zijn de amendementen van Groen! afgewerkt. We keren nu terug naar de amendementen van 
het Vlaams Belang. Mijnheer Veys heeft het woord. 

AMENDEMENT 18 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 101 02/241 21 "BU Investeringen - Deputatie - Auto's en bestelwagens -aanschaf" wordt verlaagd 
van 130 000 EUR tot 100 000 EUR. 

De heer Veys 

Over de meeste amendementen zal ik tussenkomen, bij een aantal de heer Marc Joris en collega 
Annemie Peeters.  
Het eerste amendement is een concreet voorstel over de opmerkingen in verband met het 
milieuvriendelijk wagenpark, de ecoscore van de wagens van de deputatie. Wij hebben dat reeds bij de 
budgetbesprekingen, maar ook al bij de milieujaarplannen en de milieubeleidsplannen ter sprake 
gebracht. Wij stellen voor om het budget dat voorzien is in 2009 voor het vernieuwen van het wagenpark 
te verlagen van 130 000 EUR naar 100 000 EUR. We hebben ondertussen de aankoop van een wagen 
goedgekeurd voor de gedeputeerde van Personeel. Ik denk dat ook de rest van de deputatie het 
voorbeeld mag geven voor een iets bescheidener wagen, maar dat kan ook een wagen zijn met een iets 
milieuvriendelijkere ecoscore. 
Dank u. 

De heer Fiers 

Ja, Mijnheer de Voorzitter, we hadden daar eigenlijk ook een amendement kunnen op indienen. We 
hadden al gesuggereerd om hier hybridewagens te kopen in plaats van de bestaande. Ik zie de eerste 
gedeputeerde die over de financiën beslist al knikken.  

Gelach 

Ik dacht al dat je akkoord was. Ik hoopte om de gedeputeerde van Leefmilieu ook al te zien knikken, maar 
hij is altijd bijzonder goedgemutst. Dat zegt niet altijd iets over zijn ideologisch standpunt. 

De heer voorzitter 

Mijnheer Dauwe blijf consistent.  

Stemming  

AMENDEMENT 19 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

In het budget 2009 worden de nodige middelen ingeschreven opdat voorzien kan worden in een 
gelijkwaardig pensioen voor contractueel personeel. 

De heer Veys 

De bespreking van het amendement dateert in feite nog maar van gisteren. Ik ben helaas geen 
boekhoudkundige, dus heb ik niet echt de artikelsgewijze verhoging voorzien. Ik heb hier wel gevraagd 
om het principe goed te keuren om een tweede pensioenpijler te voorzien voor het contractueel 
personeel. Met de tussenkomst van collega Verleyen indachtig, vermoed ik dat wij minstens op zijn steun 
kunnen rekenen.  
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Stemming 

AMENDEMENT 20 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 771 03/640 10 "Subsidie aan vzw Ename Expertisecentrum voor Erfgoedontsluiting - werking en 
erelonen" wordt verlaagd van 190 000 EUR naar 170 000 EUR (niveau 2008) en indien het Ename 
Expertisecentrum voor Erfgoedontsluiting in 2009 nog anderstalige uitnodigingen verstuurd aan Oost-
Vlamingen wordt de subsidie nog verlaagd naar 127 500 EUR (- 25%). 

De heer Veys 

Dit is eigenlijk ook het voorleggen van een evaluatie die wij reeds in de raad hebben gebracht en die ook 
reeds aan bod is gekomen tijdens de budgetbesprekingen in het hoofdstuk Cultuur. Wij hebben nog 
steeds vragen bij de werking en bij de meerwaarde van het Ename Expertisecentrum voor 
Erfgoedontsluiting. We hebben trouwens dit jaar in de raad mogen ervaren dat de provincie de 
goedgunstige positie tegenover het expertisecentrum aan een kritisch onderzoek zou onderwerpen. Toch 
stel ik vast dat inzake de ondersteuning voor de werking en de erelonen er een toch wel aanzienlijke 
stijging is van 170 000 EUR naar 190 000 EUR. Dus vandaar ons voorstel om toch minstens het niveau 
van 2008 te behouden.  
Anderzijds wil ik wel nog wijzen op de problematiek van de Engelstalige uitnodigingen. We worden daar 
reeds jaren mee geconfronteerd. Dat is dus niets nieuws. Blijkbaar zijn zij niet onder de indruk, want ik 
kan mij moeilijk voorstellen dat gedeputeerde Vercamer gewacht heeft tot vorige maand om te reageren 
aan het adres van het expertisecentrum. Vandaar dat we de boodschap moeten geven: "Nu is het 
afgelopen." Stel dat ze in het jaar 2009 nog Engelstalige uitnodigingen versturen naar Oost-Vlamingen of 
naar Vlamingen op zich, en dan in het bijzonder naar provincieraadsleden dan verbinden wij daar 
financiële sancties aan. Het is een symbolische sanctie van 25%, maar toch denk ik dat wij met dit achter 
de hand pas echt zullen gehoord worden.  

De heer Franck 

Op 24 oktober is er in Quebec een charter goedgekeurd, dat eigenlijk het charter van Ename had moeten 
noemen. Doordat onder andere de Vlaamse regering er te weinig poer achter gestoken heeft, is dat 
eigenlijk naar Quebec gegaan. Het charter is volledig in Ename opgesteld. Het gaat over de ontsluiting 
van het erfgoed dat is goedgekeurd. Dit charter gaat een soort leidraad worden voor gans de wereld. Ik 
denk wel dat het Ename expertisecentrum op dat vlak zeker zijn verdienste gehad heeft. Alle publicaties 
bestaan in het Nederlands en in het Engels. Het feit dat zij zaken naar ons sturen in het Engels is niet het 
feit dat zij geen Nederlandstalige teksten hebben, maar dat er in die mailinglijsten een aantal zaken 
verkeerd gaan. Ik ga er mee akkoord dat zij zeker naar mensen in Vlaanderen Vlaamse teksten moeten 
sturen. Maar het is niet zo dat zij die tekst die jij in het Engels kreeg nog vlug moeten vertalen. Die 
teksten bestaan in het Nederlands en in het Engels en ze moeten inderdaad in Vlaanderen die Vlaamse 
teksten rondsturen en niet die Engelse. 
Dank u. 

Stemming  
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AMENDEMENT 21 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikels 151 02/611, 151 02/612, 151 02/613 en 151 02/616 "Buitenlandse betrekkingen: 
Vertegenwoordiging in het buitenland" wordt verlaagd van 27 724 EUR tot 0 EUR. 

De heer Joris 

Mijn boezemvijand is er niet, want het gaat over zijn departement: "Buitenlandse betrekkingen: 
Vertegenwoordigingen in het buitenland". Wij zouden dat graag tot nul euro willen herleiden. Ik denk dat 
de provincieraad hiermee akkoord gaat, want eergisteren hebben wij dit allemaal op onze bank gekregen 
van 11.11.11, namelijk: "Werknemers zijn geen gereedschap." Een pleidooi om ook in arme landen, in 
ontwikkelingslanden, in derdewereldlanden te voorzien in minimale sociale voorzieningen, en in een 
minimumloon. Ik ben dan misschien wel een rechtse hond, maar ik vind inderdaad dat ze hier gelijk 
hebben. Werknemers zijn mensen met hun eigen gevoelens en hun eigen waardigheid. Zij zijn geen 
voorwerpen. Ik ben tegen 11.11.11, maar hier hebben ze gewoon gelijk. Het gaat niet op om dit alleen toe 
te passen op kleine arme landen. Als je dat ernstig neemt, dit ene goede standpunt van 11.11.11, pas dit 
dan ook toe op grote machtige landen, op belangrijke handelspartners zoals China. Zoniet, dan is het 
allemaal gepraat in de wind.  
Ik vraag dus als daad van protest tegen het niet naleven van China van deze minimale voorwaarden van 
11.11.11, dat de budgetten van de dienst Externe Relaties die voorzien zijn voor de contacten met China, 
en vooral voor de reizen naar China (wat ze zo graag doen) dat die ingetrokken worden tot China voldoet 
aan de voorwaarden die 11.11.11 hier vraagt, namelijk een minimumpakket aan sociale voorzieningen 
voor zijn werknemers en een fatsoenlijk minimumloon. Ik reken op algemeen applaus natuurlijk.  
Dank u. 

De heer voorzitter 

Mijnheer Joris, ik hoop dat jij u niet misrekent, maar mijn hoop is ijdel waarschijnlijk. 
De deputatie vraagt om het te verwerpen, de minderheid vraagt om er voor te stemmen. 

Stemming  

AMENDEMENT 22 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 161 02/640 04 "Subsidie aan 11.11.11 als koepel van de Vlaamse Noord-Zuidbeweging" wordt 
verlaagd van 135 008 EUR tot 0 EUR. 

De heer Joris 

Het volgende amendement is op het eerste gezicht contradictorisch. Wij vragen om de subsidies voor 
11.11.11 als koepel van de Vlaamse Noord-Zuidbeweging te verlagen tot nul euro, vermits ge daarjuist 
bewezen hebt dat u dit toch niet ernstig neemt. Het gaat blijkbaar alleen maar om de foldertjes en de 
affiches, en niet over de inhoud. Dan kunt ge het evengoed verwerpen. Ge moet niet iets subsidiëren 
waarin u zelf niet gelooft of wat ge zelf toch niet wilt toepassen.  
Indien het voorgaande er niet geweest was dan zou ik het ook gevraagd hebben, want om een of andere 
reden vind ik dat het niet opgaat dat we enerzijds zaken doen en handel drijven met China en dat we 
delegaties sturen naar China. En dat we anderzijds verenigingen steunen die een "Kauft nicht bei Juden" 
Kampagne voeren ten opzichte van Israël. Zij willen Israël boycotten om 1 miljoenste van de feiten die in 
China gebeuren. Zij worden met hun anti-joodse en Israëlische standpunten vaak gunstig geciteerd op 
echte nazisites. Dat is een van de weinige ngo's die daar een goed forum krijgen. Bovendien steunt 
11.11.11 groepen en overheden, namelijk de Palestijnse entiteit om ze niet te noemen, die nauwe 
banden onderhouden met terroristische organisaties. Daar moeten wij geen extra geld aan geven.  
Dank u. 

Stemming  
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AMENDEMENT 23 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Een nieuw artikel wordt ingeschreven waarbij een subsidie van 27 724 EUR wordt gegeven aan Amnesty 
International Vlaanderen. 

De heer Joris 

Min of meer aansluitend op het vorige amendement willen wij een nieuw artikel inschrijven waarbij er een 
subsidie van bijna 28 000 EUR gegeven wordt aan Amnesty International Vlaanderen. Diegenen die mijn 
artikels lezen zullen weten dat ik af en toe ernstige kritiek lever op sommige standpunten van Amnesty. Ik 
vind bijvoorbeeld dat ze zich niet druk moeten maken wanneer er in Amerika een seriemoordenaar 
geëxecuteerd wordt. Maar in zeer veel gevallen doet Amnesty een heel moedig en heel nuttig werk, 
bijvoorbeeld bij het aanklagen van echte willekeurige executies, bij echte folteringen, bij echte 
mensenrechtenschendingen over heel de wereld en in het bijzonder in China, waar wij zo graag handel 
mee drijven.  
Aangezien de deputatie er niet in slaagt om aan te tonen dat al die contacten met China bijdragen tot de 
verbetering van de mensenrechten, moet Amnesty haar werk met extra middelen kunnen verderzetten. 
Laat ons bewijzen dat het onze gehechtheid aan de mensenrechten, aan de democratie en onze afkeer 
van foltering en executie, dat dit niet alleen maar loze woorden zijn. Laat ons een bedrag vrijmaken om 
de organisatie die deze zaken op de meest efficiënte manier steunt, een zetje in de rug te geven.  
Dank u. 

Stemming  

AMENDEMENT 24 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 776 01/640 08 "Subsidie aan de vzw het Poëziecentrum, Gent" wordt verhoogd van 20 000 EUR 
tot 29 500 EUR. 

Mevrouw Peeters-Muyshondt 

Ik zou een oproep willen doen om de subsidie aan het poëziecentrum van Gent te willen verhogen van 
20 000 EUR naar 29 500 EUR. Enerzijds om een subsidie terug te brengen op het niveau van 2006 en 
anderzijds om aan de vlag te voldoen van een extra structurele ondersteuning van 5 000 EUR. Ik denk 
dat het poëziecentrum in Gent zeker en vast een heel goede besteding is van ons geld. 

Stemming  

AMENDEMENT 25 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Een nieuw krediet van 59 000 EUR wordt ingeschreven voor het project "Project Archeologie" 
(Archeologie n.a.v. grote infrastructuurwerken). 

Mevrouw Peeters-Muyshondt 

We zouden willen vragen om een nieuw krediet te voorzien van 59 000 EUR voor het project "Project 
Archeologie". Dat is namelijk archeologie naar aanleiding van grote infrastructuurwerken. We weten 
allemaal dat wij volgend jaar op 1 mei door het charter van Malta geconfronteerd zullen worden met het 
openbaar maken van de markt en dat onze eigen projectarcheologen daar misschien wel hinder van 
gaan ondervinden. Daarom moet ook archeologie naar aanleiding van die grote infrastructuurwerken 
zeker gesteund worden. Wij vragen dus om een nieuw krediet te willen voorzien.  
Dank u. 

Stemming  
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AMENDEMENT 26 INGEDIEND DOOR DE VLAAMS BELANG-FRACTIE 

Artikel 844 00/640 03 "Subsidiëring van initiatieven in de opvoedingsondersteuning" wordt verhoogd van 
28 801 EUR tot 78 801 EUR. 

De heer Veys 

Mijnheer de Voorzitter, Geachte Collega's,  
Ook dit amendement vloeit voort uit de bespreking die plaatsvond tijdens het luik 'Welzijn'. Het is ook aan 
bod gekomen bij de toespraak van de fractievoorzitter van sp.a + Vl.Pro. Ik wil er de collega's nog eens 
op wijzen dat het budget van 28 801 EUR dat voorzien wordt voor volgend jaar, opgetrokken werd van 
23 000 EUR. Oorspronkelijk was het zelfs meer, maar de deputatie heeft "in al haar wijsheid" beslist om 
dat klein budget aan middelen aan andere projecten te geven. Ik geloof dat dit naar 'ehbo kids' is gegaan. 
Dit zijn dus zaken die niets te maken hebben met opvoedingsondersteuning. Het weinige dat er al was, 
heeft men in 2008 dan nog beknibbeld. Wij zien dat er voor 2008 21 aanvragen zijn geweest voor een 
totaalbedrag van 376 000 EUR. "The sky is the limit" kan men zeggen, want er zullen misschien volgend 
jaar nog meer aanvragen zijn, wanneer dit reglement meer bekend is, maar ik vind toch dat dit maar een 
symbolische stijging is in vergelijking met de andere budgetten. Andere posten zijn veel betekenisvoller 
gestegen en dat betreur ik ten zeerste. Wij zullen dus ook in 2009 niet eens aan de 10% van het totaal 
aan aanvragen geraken, tenzij we het reglement wijzigen, maar wij zijn nu reeds op een maand van een 
nieuw periode dat men aanvragen kan insturen of die zijn reeds aan het binnenkomen. Ik vermoed dus 
dat wij daar toch schromelijk tekortschieten. We hebben hier in de raad grote principes goedgekeurd in 
samenwerking met de Vlaamse overheid en met bemiddeling van de VVP op vlak van 
opvoedingsondersteuning. Wanneer wij vaststellen dat er wel degelijk nood is voor zeer zinvolle projecten 
dan schieten wij blijkbaar tekort. De cijfers zijn slechts 6%, dus maar 4 projecten werden in 2008 
ondersteund. Ik vermoed dat wij met het budget die wij in 2009 voorzien van 28 000 EUR evenmin 
significant zijn, vandaar dat een stijging van toch minstens 50 000 EUR naar 78 000 EUR betekenisvoller 
zou zijn. Wij vragen geen 300 000 EUR, want dat zou de andere budgetten te zeer belasten, want ik weet 
ook dat we het onmogelijke niet moeten vragen. 
Dank u. 

Stemming  

De heer voorzitter 

Dat was het einde van de amendementenslag om het zo te noemen. Dat brengt ons tot de eindstemming.  
Ik kijk naar de raad of er iemand een stemverklaring wil afleggen? 
Mijnheer Veys en mijnheer Fiers. Mijnheer Fiers eerst, de kleinsten eerst, op school is dat ook zo. 

De heer Fiers 

Dank u, Mijnheer de Voorzitter. Mijn stemverklaring zal zeer kort zijn. Ik ga hier geen grote spetterende 
uitspraken meer doen. Wij hebben ons best gedaan om te zeggen wat we wilden met de begroting en 
met het budget van de provincie. We hebben voorstellen gedaan. We hebben af en toe gezien dat 
iemand een ogenblik twijfelde. Zelfs de fractieleider van de CD&V heeft een ogenblik in de andere 
richting gedacht. We appreciëren natuurlijk mensen die van gedacht kunnen veranderen.  
Wij kunnen deze begroting, maar dat zal u niet verbazen, niet goedkeuren. 

De heer Veys 

Dank u wel, Mijnheer de Voorzitter. Ik wil van de gelegenheid gebruikmaken om nog eens de diensten te 
bedanken. Zeker een keer in het jaar mag ik dat wel doen voor de soms redelijke last die mijn fractie op 
de schouders legt van de diensten. Ik denk dat wij blij mogen zijn dat wij dergelijke performante 
dienstverlening hebben. Ik vermoed dat zij enkel zo performant kunnen werken op aangeven van de 
deputatie. Bij deze wil ik toch ook wel een klein bloemetje gooien in de richting van de deputatie voor hun 
welwillendheid om zo performante diensten ter beschikking te stellen. 
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Ik wil ook de collega's van de raad bedanken en ook die van mijn eigen fractie, om zo talrijk aanwezig te 
zijn en voor hun luisterbereid. Het waren negen zittingen in totaal, we spannen daarmee de kroon en we 
mogen daar terecht fier op zijn. Ik denk dat dit zeker zijn waarde heeft. Ik denk dat ook tal van 
tussenkomsten nog verder zullen opgevolgd worden en initiatieven zullen tot resultaat hebben. 
Wat de persweerklank daarvan geweest is, die is natuurlijk minimaal. Maar wij zullen daar blijven aan 
werken. Ik denk dat dit voor elk voor zich een taak is. Ik vind dit toch een beetje spijtig. Ook voor het werk 
dat door de meerderheid is gebeurd. Ik ga nu geen waardeoordelen doen over welke nu goede vragen 
waren over de stand van zaken, of dat er ook echt inhoudelijke zaken gebracht werden waaraan wij ook 
als oppositie iets hadden. Ik wil dus ook de mensen van de meerderheid bedanken voor hun inbreng.  

Tot slot wil ik toch nog even terugkomen op het advies van het Rekenhof. Dat is ter sprake gekomen 
behoudens vergissing van mij, dat dit nog niet tijdens de diverse zittingen werd besproken. Ik kan nu wel 
begrijpen dat men niet gedetailleerd wenst in te gaan op die bemerkingen. Toch één belangrijke zaak die 
ik uit dit advies meeneem, namelijk in verband met het werken met die doelstellingen, die actieplannen en 
die indicatoren. Men antwoordt natuurlijk dat dit wettelijk nog niet verplicht is en dat men daarmee bezig 
is binnen de schoot van de VVP. Ik had daar toch al veel meer van verwacht. Ik dacht dat men daar al 
veel verder stond met het werken met die doelstellingen. Ik verschiet daar een beetje van dat dit blijkbaar 
toch nog zo'n moeilijke operatie is. Vorig jaar werd voorgesteld om al een eerste aanzet te doen. Dit jaar 
zijn we ook een beetje gebleven bij die eerste aanzet, terwijl dat dit toch zeer essentieel is. Ook het 
provinciedecreet zelf dat misschien nog niet van tel is, spreekt daar ook van. 
Over de inhoudelijke bemerkingen van het Rekenhof zijn er toch ook een aantal bemerkingen. Misschien 
moet men volgend jaar toch wat meer werk maken van die toelichtingen, van die diverse kosten. Ook 
daar moet men telkens bijkomende informatie geven vanuit de diensten. Ik vermoed dat wanneer het 
Rekenhof zelf al vragen heeft, hoe moet een gewoon raadslid zoals wij er dan nog aan uit kunnen. Zij 
stellen onder meer ook nog opmerkingen over de ontvangsten uit de verkoop van aandelen van de 
intercommunale Land van Waas. Zij maken ook opmerkingen in verband met de documenten zelf. Ik 
verwijs daarvoor naar hetgeen het Rekenhof zelf zegt, dus de stapsgewijze aanpak van de provincie tot 
het bereiken van het begroten op resultaten. Tegen het begin van de volgende legislatuur zou dit verder 
moeten opgevolgd worden. Dus zij manen in feite de provincie aan, om daar toch meer werk van te 
maken. Dat is in feite een beetje in een notendop wat die bemerkingen betreft.  
Zij stellen ook dat geen van de begrotingen van de gewone provinciebedrijven en het Intern 
Verzelfstandigd Agentschap Provinciaal Onderwijs door de deputatie vastgesteld, werden voor advies 
voorgelegd.  

Bij dergelijk advies vraag ik of het in de toekomst mogelijk zou zijn om daar ook een document van te 
maken. Uiteindelijk is dat advies besproken geweest in de zitting van de deputatie van 6 november. Ik 
zou dus willen dat zij een antwoord, een repliek formuleren en dat document toevoegen aan de stukken 
waarvan wij akte nemen. Dit komt dan toch een stuk tegemoet en vermijdt dat wij hier inhoudelijke vragen 
bij punten en komma's van het Rekenhof moeten stellen. Collega Joris heeft het reeds verschillende 
keren aangehaald. Ik denk dat het hier om een goed rapport gaat van het Rekenhof, maar dat er nog 
altijd punten en komma's zijn. Dus om te vermijden dat wij hier ellenlange vragen over punten en 
komma's moeten stellen, vragen wij aan de deputatie om zich te engageren om ook inhoudelijk een 
document op te maken dat ingaat op die punten die ook het Rekenhof opmerkt. 
Dank u. 

De heer voorzitter 

Als iedereen gesproken heeft zal ik mijzelf alleen nog aansluiten bij het bedanken van jullie allemaal voor 
die inspanning. We hebben niet alleen 159 punten behandeld. Er zijn ook nog punten buiten de begroting 
besproken: een aantal punten van 13 november. Ik moet zeggen dat ik fier ben op jullie allemaal. Ik dank 
jullie allemaal. Er zijn hier 84 leden waarvan 6 gedeputeerden, zij zijn uiteraard sprekers. We danken ook 
het aanwezige personeel van de Griffie en van de administratie. Zij dragen en schragen deze 
provincieraad. Ik dank zeer zeker het hoofd van de ambtenarij hier aanwezig de heer Griffier. Ik vraag 
een applaus voor hen, voor de stemming van de begroting, want anders zou dit dubieus kunnen zijn. 

Applaus 
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De heer voorzitter 

Nu gaan we stemmen over het budget 2009 beleidsnota en financiële nota. 

Stemming 

De heer voorzitter 

Het budget is gestemd voor 2009. 
Nu gaan we voor het budget applaudisseren. 

Applaus 

Collega's, we zien elkaar straks terug op het diner maar ook in de raad van woensdag 17 december. 
Geen goede reis want we blijven, we gaan een receptie organiseren om 17 uur. Het is nu pas 16.05 uur 
loop weg, maar niet te ver. 
Tot straks. 

EINDE VAN DE ZITTING 


